



西貢崇真天主教學校(中學部)
Sai Kung Sung Tsun Catholic School (Secondary Section)

新界西貢普通道 電話：2792-6712 傳真：2791-0401
Po Tung Road, Sai Kung, N.T. Tel: 2792-6712 Fax: 2791-0401

2021-2022 年度第 08 號通告

敬啟者：

有關 2021-2022 年度「開學感恩祭」事宜 (全校)

在學期之始，本校為崇真大家庭的師生安排了「開學感恩祭」，目的是希望透過全體師生聚首一堂，一同向天父祈求祝福，保守各人在新學年的生活中獲享平安與喜樂。

與此同時，新高中課程的其中一個主要特色是要讓學生有機會體驗「其他學習經歷」，以促進學生的全人發展。開學感恩祭正好提供了宗教體驗的機會，使學生在禮儀中培養謙誠的心以及尊重他人的態度。開學感恩祭的詳情如下：

日期：	2021 年 9 月 17 日 (星期五)
活動地點：	西貢大會堂 (於禮堂內點名)
地址：	新界西貢親民街 8 號
集合時間：	上午 9:30
集合地點：	西貢大會堂
解散時間：	上午 11:00
解散地點：	西貢大會堂
備註：	<ol style="list-style-type: none"> 1. 學生必須穿著整齊夏季校服出席活動。 2. 如因應特別情況，教育局宣布全港學校停課，開學感恩禮將會取消，學生不用回校。 3. * 當日校車服務時段將變更，請留意班主任通知。 4. 9 月 24 日(星期五)改為正常上課天。

感恩祭當日為正常上課日，學生若有特殊原因而未能出席者，必須事前向校方呈遞家長信，申明理由，經校方批准後方獲豁免。敬希閣下鼓勵 貴子弟務必出席感恩祭，以獲裨益。請於 9 月 13 日 (星期一) 或以前簽妥電子通告。如有查詢，歡迎致電 2792 6712 與顏青霞副校長聯絡。

此致
各位家長/ 監護人 主佑平安！



甘陳富文校長 謹啟

二零二一年九月八日

2021-2022 年度第 08 號通告

有關 2021-2022 年度「開學感恩祭」事宜(全校)-回條

敬覆者：本人已詳閱「開學感恩祭」通告，知悉相關安排並督促敝子弟準時到達西貢大會堂，活動完結後學生可自行於西貢大會堂解散。

家長附言(若有)：_____

此覆
西貢崇真天主教學校(中學部)

學生姓名：_____

班 級：_____ 學號：_____

家長姓名：_____

家長簽署：_____

家長聯絡電話：_____

日 期：二零二一年_____月_____日



Dear Parents/Guardians,

2021-2022 School-Opening Mass (For All Students)

To commence the new school year, a School-Opening Mass has been held for all members of Sung Tsun family. The purpose of the Mass is to unite everyone closely to Christ. Meanwhile, it provides an opportunity for students to experience Catholic rituals, which is in line with the feature of ‘Other Learning Experiences’ found in the NSS curriculum.

Details of the Mass are as follows:

Date:	17 th September 2021 (Friday)
Reporting Venue:	Sai Kung Jockey Club Town Hall (Attendance will be taken in the Hall)
Address:	8 Chan Man Street, Sai Kung, New Territories
Reporting time:	9:30 am
Reporting Venue:	Sai Kung Jockey Club Town Hall
Dismissal Time:	11:00 am
Dismissal Venue:	Sai Kung Jockey Club Town Hall
Remarks:	<ol style="list-style-type: none"> Students must wear school uniform. Should the Education Bureau announce class suspension, the Mass will be cancelled and students are not required to attend school. * Pick-up and drop-off time of the school bus will be changed, information will be released by class teachers in due course. 24th September 2021 (Friday) will be changed to normal school day.

Please note that the School-Opening Mass is a normal school day. Students who are not attending the Mass must submit a letter signed by parents/guardians with supporting reasons. Exemption may be granted at the discretion of the school. Kindly advise your child to participate in this function with positive attitude and follow the instructions given by teachers. Please sign the eNotice before 13th September, 2021 (Monday). Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact 2792 6712 for Ms. Ngan Ching-har, Vice Principal. Thank you for your attention.

Yours sincerely,



Principal
 Mrs KUM CHAN Fu-man

2021-2022 School-Opening Mass (For All Students)-Reply Slip

To: Sai Kung Sung Tsun Catholic School (Secondary Section)

This is to inform you that I have read the details about the School-Opening Mass and hereby allow my child to attend it on time. He/She will return home on his/her own after dismissal.

Remarks (if necessary) : _____

Student's Name: _____

Class: _____ Class No: _____

Parent's Name: _____

Parent's Signature: _____

Parent's Contact No.: _____

Date: _____